
                                   

ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/11/2020   

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, βουλευτή Λάρισας

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

 

ΠΡΟΣ  :    Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη.

ΘΕΜΑ: «Συνεργασία και ενίσχυση της εγχώριας παραγωγής αερο-οχημάτων (“drones”)».

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Στο Κιλκίς δραστηριοποιείται εταιρεία κατασκευής, ενός πρωτοποριακού για τα διεθνή δεδομένα

αερο-οχήματος  (drone),  σχεδιασμένου  από  το  Εργαστήριο  Μηχανικής  Ρευστών  και

Στροβιλομηχανών, του Α.Π.Θ. και έχει προγραμματισθεί για χρήση σε ανθρωπιστικές αποστολές.

Η λειτουργία ενός τέτοιου εργοστασίου, όπως το ανωτέρω, στην πλήρως αποβιομηχανοποιημένη

χώρα μας, αποτελεί ελπίδα για την ανάκαμψή της και ακτίνα φωτός για την έξοδό μας από το

οικονομικό τέλμα. Η εγχώρια όμως αυτή εταιρεία αγαθών υψηλής τεχνολογίας, όπως και άλλες,

έχουν  την  ανάγκη  της  συνεργασίας  και  της  στήριξης  της  κυβερνήσεως  για  να  αναπτυχθούν

περαιτέρω και ιδιαίτερα, σε τομείς υψηλής τεχνολογίας, στις οποίες ο διεθνής ανταγωνισμός είναι

τεράστιος, ενισχύοντας, παράλληλα, την πολύπαθη ελληνική οικονομία.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε, κατόπιν των ανωτέρω, να διερευνήσετε το περιθώριο συνεργασίας με την ανωτέρω

βιομηχανική μονάδα, σε βραχυπρόθεσμη προοπτική, προς ενίσχυση σε επιχειρησιακό επίπεδο,

τόσο των Ενόπλων Δυνάμεων, όσο και των Σωμάτων Ασφαλείας;

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Κυριάκος Βελόπουλος

Κωνσταντίνος Χήτας

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2255

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/12/2020




